



22/5-2016

Referat af lokalefordelingsmøde torsdag 19. maj 2016

Tilstede: 10 medlemsforeninger, samt bestyrelsen dog afbud fra Jussi Wolkovitz

Dagsorden:

- 1) Velkomst og præsentation v/Ole Ring
 - 2) Bestyrelsens forslag til lokalefordeling v/Peter Hammer
 - 3) Almen orientering v/Ole Ring
 - 4) Eventuelt
-
- 1) Ole bød velkommen til lokalefordelingsmødet.
Derefter præsentation af deltagerne bordet rundt
 - 2) Peter fremlagde bestyrelsens forslag til lokalefordeling for 2016/2017
Forslaget blev godkendt, med et hængeparti omkring medlem nr. 44 Biavlerforeningen, som Peter efterfølgende bedes afklare.
Der var stor ros til Peter for den store indsats han har gjort, og det opnåede resultat
 - 3) Skærmen skal måske udskiftes.
Der er desværre nogen medlemmer, der glemmer at booke, navnlig hvis en møderække er blevet skubbet. Det kniber også med afmeldinger, når et møde aflyses.
Det er i orden, at placere barnevogne i „glasburet“
 - 4) På et spørgsmål om kommunens nye bookingsystem blev det oplyst, at det er for dyrt og kompliceret for os, men at bestyrelsen vil kikke på et nyt system til efteråret
Det er OK at afmelde pr. sms
Det er OK at LOF opretter hold kl. 8.30 - 11.50 om mandagen
Det kan ikke lade sig gøre også at oprette et hold kl. 7.00-8.00. Så kan vi ikke nå at gøre rent

Som referent

Vibeke Gylling